
Zápisnica
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského zastupiteľstva 

v Rožňave dňa 13.11.2017

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie  komisie   otvoril  predseda  Mgr.  Árpád  Laco,  privítal  všetkých  prítomných 
a oboznámil  ich  s programom  zasadnutia.  V programe  do  bodu  č.  11  –  rôzne  zaradil 
dodatočne  predložený  materiál.  Všetci  prítomní  členovia  komisie   súhlasili  s  navrhnutým 
programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili. 

Číslo hlasovania: 1.  
Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania 
Číslo uznesenia:   -
Členovia komisie hlasovali: 5

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za za za - - - za - za 

k     bodu č. 1  
Návrh „Zásad participatívneho rozpočtu“
Ing. Leskovjanská -  Mesto Rožňava sa stotožňuje s mechanizmom participatívneho rozpočtu 
ako s nástrojom pre samosprávy, ktoré sa snažia o naplnenie cieľov demokracie, občianskej 
spoluúčasti,  transparentnosti,  modernizácie  a efektivity,  tak ako ich stanovuje programový 
dokument OSN pod názvom Agenda 21 a ďalšie dokumenty schválené a prijaté správnymi 
orgánmi  v  Európskej  únii  na  celoeurópskej,  štátnej  a  komunálnej  úrovni.  Participatívny 
rozpočet  je  demokratický  nástroj,  ktorý  umožňuje  občanom  priamo  sa  zapojiť  do 
rozhodovacieho procesu o prerozdeľovaní financií z rozpočtu mesta. Umožňuje im diskutovať 
o  všetkom,  čo  sa  týka  verejného  rozpočtu  a  politiky  a  zároveň  prijímať  relevantné 
rozhodnutia. Obyvatelia samosprávy sa tak môžu aktívne angažovať v plánovaní, vytváraní, 
realizácií a kontrole verejných služieb a fungovania samosprávy. Detaily zásad sú rozpísané 
v predloženom materiály. 

Mgr.  Bischof  – je  to  pozitívne  a považuje  to  za  veľmi  prelomový  pokrok.  Čo  sa  týka 
maximálneho finančného rámca na jeden predložený projekt, navýšil by z 15% na 50%, a to z 
dôvodu väčšej šance na jej zrealizovanie a hlavne kvalitu projektu.

Číslo hlasovania: 2.  
Bod rokovania:    Návrh „Zásad participtívneho rozpočtu“
Číslo uznesenia:   01/11/2017
Členovia komisie hlasovali:  5

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za
- za za - - za - za 



Uznesenie č. 01/11/2017 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave: 

1. schváliť zásady participatívneho rozpočtu mesta Rožňava
2. schváliť témy pre participatívny rozpočet v roku 2018 .....................................

.....................................

.....................................

k     bodu č. 2  
návrh rozpočtu mesta na roky 2018 – 2020 / 1. čítanie
Ing. Leskovjanská -  prezentovala predložený materiál.

Číslo hlasovania: 3.  
Bod rokovania:  návrh rozpočtu mesta na roky 2018 - 2020 / 1. čítanie
Číslo uznesenia:   na vedomie
Členovia komisie hlasovali: 5

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za - za za - - za - za

Všetci prítomní členovia komisie berú na vedomie návrh rozpočtu na roky 2018 – 2020.

k     bodu č. 3  
Odvolanie  Mgr.  Milana  Capáka  a     delegovanie  Ľubomíra  Takáča  ako  zástupcu   
zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ akad. Jura Hronca, Zakarpatská 12 v Rožňave 
PaedDr. Mičudová -   zloženie   školských  samospráv  (rád škôl a školských zariadení) je 
ustanovené  na  základe  §  25  zákona  596/2003  Z.  z.  o štátnej  správe  v školstve  a školskej 
samospráve  a o zmene  a doplnení  niektorých  zákonov  v znení  neskorších  predpisov. 
Členstvo v orgánoch školskej samosprávy zaniká z špecifických dôvodov. Nakoľko sa Mgr. 
Milan  Capák  dňa  28.9.2017  písomne  vzdal  mandátu  poslanca  Mestského  zastupiteľstva 
v Rožňave a nevzdal sa členstva v Rade školy pri ZŠ akad. Jura Hronca, Zakarpatská 12 v 
Rožňave,  navrhujeme  Mestskému  zastupiteľstvu  v Rožňave  odvolať  Mgr.  Milana  Capáka 
z tejto  rady  školy  a zároveň  do  nej  delegovať  p.  Ľubomíra  Takáča,  ktorý  nastúpil  na 
uprázdnený mandát a dňa 12.10.2017 zložil  zákonom predpísaný sľub poslanca mestského 
zastupiteľstva. 

Číslo hlasovania: 4.  



Bod rokovania:    Odvolanie Mgr. Milana Capáka a delegovanie Ľubomíra Takáča ako zástupcu zriaďovateľa do 
Rady školy pri ZŠ akad. Jura Hronca, Zakarpatská 12 v Rožňave 

Číslo uznesenia:   02/11/2017
Členovia komisie hlasovali:  5

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za - za za - - za - za

Uznesenie č. 02/11/2017 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave: 

1. odvolanie Mgr. Milana Capáka ako zástupcu zriaďovateľa z Rady školy pri ZŠ akad. 
Jura Hronca, Zakarpatská 12 v Rožňave

2. delegovanie Ľubomíra Takáča ako zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ akad. 
Jura Hronca, Zakarpatská 12 v Rožňave

k     bodu č. 4  
Všeobecne  záväzné  nariadenie  mesta  Rožňava  o     zrušení  Centra  voľného  času,   
Akademika Hronca 100/9A, Rožňava a     zriadení Centra voľného času, Ulica pionierov 1,   
Rožňava ako súčasti Základnej školy, Ulica pionierov 1, Rožňava

PaedDr.  Mičudová –  mestské  zastupiteľstvo  na  zasadnutí  dňa  28.  9.  2017 uznesením č. 
192/2017 súhlasilo s vyradením Centra voľného času, Akademika Hronca 100/9A, Rožňava 
zo siete škôl a školských zariadení k 31.12.2017 a zaradením do siete Centra voľného času, 
Ulica pionierov 1, Rožňava ako súčasti Základnej školy, Ulica pionierov 1 v Rožňave. Na 
základe uvedeného uznesenia sme sa dňa 17. 10. 2017 obrátili na Ministerstvo školstva, vedy, 
výskumu a športu SR so žiadosťou o uskutočnenie uvedených zmien v sieti škôl a školských 
zariadení SR. Nakoľko obec pri výkone samosprávy v zmysle § 6 ods. 2 písm. d) zákona 
596/2003 Z.  z.  o štátnej  správe  v školstve  a školskej  samospráve  a  o  zmene a  doplnení 
niektorých zákonov v znení  neskorších predpisov,  zriaďuje  a zrušuje všeobecne záväzným 
nariadením  podľa  siete  aj  centrá  voľného  času,  predkladáme  na  rokovanie  Mestského 
zastupiteľstva v Rožňave tento materiál.  

Číslo hlasovania: 5.  
Bod rokovania:  Všeobecne  záväzné  nariadenie  mesta Rožňava  o zrušení  Centra  voľného času,  Akademika 

Hronca 100/9A, Rožňava a zriadení Centra voľného času, Ulica pionierov 1, Rožňava ako 
súčasti Základnej školy, Ulica pionierov 1, Rožňava

Číslo uznesenia:   03/11/2017
Členovia komisie hlasovali:  5

1/ Mgr. 
Árpád 

2/ Mgr. 
Eduard 

3/ Mgr. 
Matúš 

4/ Mgr. 
Dušan 

5/ Mgr. 
Miriam 

6/ Ing. 
Oskar 

7/ 
Hildegard

8/ Mgr. 
Helena 

9/ Mgr. 
Tóth 



Laco Mihók Bischof Pollák Banďošov
á

Lörinc a 
Támárová

Novotná Lucia

za za za - - - za - za

Uznesenie č. 03/11/2017 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
schváliť  Všeobecne  záväzné  nariadenie  mesta  Rožňava  o zrušení  Centra  voľného  času, 
Akademika Hronca 100/9A, Rožňava a zriadení  Centra  Voľného času,  Ulica  pionierov 1, 
Rožňava ako súčasti Základnej školy, Ulica pionierov 1, Rožňava.

k     bodu č. 5  
Žiadosť  o     vyradenie  Elokovaného  pracoviska,  Štítnická  201/10,  Rožňava  ako  súčasť   
Základnej umeleckej školy, Akademika Hronca 3490/9B, Rožňava  zo siete a     následné   
zaradenie  Elokovaného pracoviska,  Akademika Hronca  100/9A,  Rožňava ako súčasť 
Základnej  umeleckej  školy,  Akademika  Hronca  3490/9B,  Rožňava  do  siete  škôl 
a     školských zariadení Slovenskej republiky  

Ing.  Nemčok  – Ministerstvo  školstva,  vedy,  výskumu  a športu  Slovenskej  republiky  na 
základe  žiadosti  mesta  Rožňava,  rozhodlo  o vyradení  Centra  voľného  času,  Akademika 
Hronca  100/9A,  Rožňava  zo  siete  škôl  a školských  zariadení  Slovenskej  republiky 
a následnom zaradení  Centra  voľného času Ulica pionierov 1 ako súčasť Základnej  školy 
Ulica  pionierov  1  v Rožňave.  Týmto  krokom sa  uvedená  budova  uvoľnila  pre  jej  ďalšie 
využitie.   Táto  budova  následne  rozhodnutím  Mestského  zastupiteľstva  prešla  do  správy 
základnej umeleckej školy. Po schválení predkladaného materiálu a rozhodnutí Ministerstva 
školstva, vedy, výskumu a športu SR, plánujeme presťahovať elokované pracovisko základnej 
umeleckej  školy  na  Štítnickej  10  do  budovy  Akademika  Hronca  100/9A,  čím  sledujeme 
ďalšiu  racionalizáciu  a úsporu  finančných  prostriedkov.  Týmto  krokom  celá  základná 
umelecká škola bude sídliť v budovách, ktoré sú umiestnené vo dvore historickej radnice.  

Číslo hlasovania: 6.  
Bod  rokovania:  Žiadosť  o vyradenie  Elokovaného  pracoviska,  Štítnická  201/10,  Rožňava  ako  súčasť 

Základnej umeleckej školy, Akademika Hronca 3490/9B, Rožňava  zo siete a následné 
zaradenie  Elokovaného  pracoviska,  Akademika  Hronca  100/9A,  Rožňava  ako  súčasť 
Základnej  umeleckej  školy,  Akademika  Hronca  3490/9B,  Rožňava  do  siete  škôl 
a školských zariadení Slovenskej republiky

Číslo uznesenia:   04/11/2017
Členovia komisie hlasovali: 6

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za za
zdržal sa 
hlasovani

a
- - za za -  za 

Uznesenie č. 04/11/2017 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
súhlasiť:



1. s vyradením  Elokovaného  pracoviska,  Štítnická  201/10,  Rožňava  ako  súčasť 
Základnej  umeleckej  školy,  Akademika  Hronca  3490/9B,  Rožňava  zo  siete  škôl 
a školských zariadení k 31.1.2018

2. so  zaradením  Elokovaného  pracoviska,  Akademika  Hronca  100/9A,  Rožňava  ako 
súčasť Základnej  umeleckej  školy,  Akademika Hronca  3490/9B,  Rožňava do siete 
škôl a školských zariadení od 1.2.2018.

Ďalej  komisia  školstva  odporúča  uložiť  Mestskému  úradu  v Rožňave  zaoberať  sa 
ďalším využitím budovy na Štítnickej ulici. 

k     bodu č. 6  
Dopad  zvýšenia  cien  za  vylepovanie  plagátov  na  príjmy  MsD  Actores  Rožňava  – 
informatívna správa

Mgr. Halyák – mestské zastupiteľstvo na zasadnutí  dňa 23. 2. 2017 schválilo  nové „VZN 
o vylepovaní plagátov na území mesta Rožňava“ (ďalej len „VZN“). Účinnosť nadobudlo dňa 
22. 3. 2017. VZN okrem iného zakotvilo podstatné zvýšenie cien za vylepovanie plagátov 
príspevkovou organizáciou Mestské divadlo ACTORES Rožňava (ďalej len „MsD“). Listom 
zo dňa 16. 10. 2017 sme požiadali MsD o vyčíslenie dopadu zvýšených cien  za vylepovanie 
plagátov  na  príjmy  tejto  príspevkovej  organizácie  mesta  v porovnaní  s príjmami  podľa 
predchádzajúcej  právnej  úpravy. MsD vo svojej  odpovedi  (v prílohe materiálu)  porovnalo 
príjmy za obdobie marec – október 2016 (4 193,98 eur) s obdobím marec – október 2017 
(1 933,-  eur),  teda ide o medziročný pokles  o 2 260,98 eur,  ktorý však podľa MsD nebol 
spôsobený novým VZN.
Mgr. art. Masníková -  upresnila, že finančný pokles spôsobili  organizácie, ktoré periodicky 
dávali plagáty na výlep, avšak t. č.  uprednostnili iný spôsob propagácie. 

Číslo hlasovania: 7.  
Bod rokovania: Dopad zvýšenia cien za vylepovanie plagátov na príjmy MsD Actores Rožňava 

– informatívna správa
Číslo uznesenia:   na vedomie
Členovia komisie hlasovali: 6

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za - za za - za za - za

Všetci prítomní členovia komisie berú na vedomie informatívnu správu o dopade zvýšenia 
cien za vylepovanie plagátov ma príjmy MsD Actores Rožňava.

k     bodu č. 7  
Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu MsD Actores Rožňava na rok 2017



Mgr. art. Masníková –  navrhuje upraviť rozpočet divadla na rok 2017   z vlastných príjmov v 
jednotlivých položkách, ktoré sú podrobne rozpísané v predloženom materiály. 

Číslo hlasovania: 8.  
Bod rokovania: Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu MsD Actores Rožňava na rok 2017
Číslo uznesenia:   05/11/2017
Členovia komisie hlasovali:  5

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za - - za - za za - za

Uznesenie č. 05/11/2017 – komisia školstva odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
schváliť  1.  zmenu  rozpočtu  MsD Actores  Rožňava na  rok  2017 ako vyrovnaný rozpočet 
podľa predloženého návrhu.  

k     bodu č. 8  
Žiadosť o     doplnenie rozpočtu mesta na rok 2018 – OZ „Naša škôlka“ pri MŠ Ernesta   
Rótha 518/4  v Rožňave

PaedDr.  Mičudová  – Mesto  Rožňava  ako  zriaďovateľ  MŠ  dalo  vypracovať  projekt   na 
kompletnú rekonštrukciu MŠ zameranú na zníženie energetickej náročnosti budov. V prípade, 
že bude vypísaná výzva s daným zameraním, je zriaďovateľ ihneď reagovať na túto výzvu 
vďaka spracovanému projektu. V prípade, že takáto výzva nebude vypísaná, práce týkajúce sa 
opravy a rekonštrukcie MŠ budú zaradené do rozpočtu mesta a realizované podľa finančných 
možností zriaďovateľa.

Číslo hlasovania: 9.  
Bod rokovania:  Žiadosť o doplnenie rozpočtu mesta na rok 2018 – OZ „Naša škôlka“ pri MŠ Ernesta Rótha 

518/4 v Rožňave
Číslo uznesenia:   06/11/2017
Členovia komisie hlasovali:  

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za - - za - za za - za 

Uznesenie  č.  06/11/2017 –  komisia  školstva  predložený  materiál  prerokovala  a odporúča 
postupovať podľa finančných prostriedkov zriaďovateľa.  



k     bodu č. 9  
Žiadosť  o     finančnú  dotáciu  –  Gemerský  mládežnícky  spolok  –  Gömöri  Ifjúsági   
Társaság, Krásnohorská Dlhá Lúka

Mgr. Laco – organizácia žiada finančnú dotáciu z rozpočtu mesta vo výške 3 tis. € na tlač 
publikácie o dobročinnom pári:  Franciska a Dionýz Andrássy. Autorom publikácie je Ferenc 
Ambrus  a organizácia  sa  podujala  na  zastrešenie  tohto  projektu  pod  názvom 
Fanny/Franciska.

Číslo hlasovania: 10.  
Bod rokovania:  Žiadosť  o finančnú  dotáciu  –  Gemerský  mládežnícky  spolok  –  Gömöri  Ifjúsági  Társaság, 
Krásnohorská Dlhá Lúka
Číslo uznesenia:   07/11/2017
Členovia komisie hlasovali: 5

1/ Mgr. 
Árpád 
Laco

2/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

3/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

4/ Mgr. 
Dušan 
Pollák

5/ Mgr. 
Miriam 
Banďošov
á

6/ Ing. 
Oskar 
Lörinc

7/ 
Hildegard
a 
Támárová

8/ Mgr. 
Helena 
Novotná

9/ Mgr. 
Tóth 
Lucia

za - - za - za za - za

Uznesenie č. 07/11/2017 – komisia školstva neodporúča Gemerskému mládežníckemu spolku 
schváliť  finančnú  dotáciu  na  tlač  publikácie  z dôvodu  formálnych  nedostatkov  žiadosti, 
žiadosť je bezpredmetná. 

k     bodu č. 10  
Plnenie uznesení
Mgr. Árpád Laco – predložil prejednávaný materiál.
Komisia plnenie uznesení berie na vedomie. 

k     bodu č. 11  
rôzne – Hokejový klub mesta 98 – Mládeže Rožňava – žiadosť o     odpustenie poplatkov za   
prenájom ľadovej plochy pre HKM98  Mládeže  Rožňava
Mgr.  Kemény  – náklady  súvisiace  so  zabezpečením  tréningov  6  –  7  hodín  týždenne, 
vzhľadom  pre  rozpočet  klubu  sú  veľkým  výdavkom,  žiadajú  odpustenie  poplatkov  za 
prenájom ľadovej plochy na obdobie prevádzky zimného štadióna v sezóne 2017/2018.
Mgr.  Pollák  – pozná  finančné  zaťaženie  klubov platiacich  za  prenájom,  podporí  žiadosť, 
avšak má obavy z pustenia reťazovej reakcie ostatných klubov.

Číslo hlasovania: 11.  
Bod rokovania:  Hokejový klub mesta 98 – Mládeže Rožňava – žiadosť o odpustenie poplatkov za prenájom 

ľadovej plochy pre HKM98  Mládeže  Rožňava
Číslo uznesenia:   08/11/2017
Členovia komisie hlasovali: 5
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Uznesenie  č.  08/11/2017 –  komisia  školstva  odporúča  odpustenie  poplatkov  za  prenájom 
ľadovej plochy pre Hokejový klub mesta 98  Mládeže  Rožňava.

Zapísala: Erika Švedová                         Mgr. Árpád Laco v.r. 
tajomníčka komisie         predseda komisie
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